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 חריש מועצה מקומית
  41/7 ישיבה מספר

 49.9/7 מתאריך 

 משתתפים:

 ראש המועצה –יצחק קשת 

 חבר מועצה -שלמה קליין

 חבר מועצה -אדוארד שפירו

 חברת מועצה -לריסה משייב

 חברת מועצה -נאוה לב רן

 חבר מועצה -רמי אלבז

 נעדר:

 חבר מועצה -רחמים ידיגרוב

 מוזמנים:

 רמ"מ גזב –גיל סער רו"ח 

 חשב מלווה –דן אורן רו"ח 

 יועץ משפטי –עו"ד אילן פורת 

 יעקב זיצררו"ח 

 מנכ"ל -יגאל צדוקדר' 

 מנהלת לשכת ראש המועצה -מרים רוזנטל

 מנהל תשתיות ומים -משה כחלון

 שירלי קרייר

 
 על סדר היום:

 

  41.8.41מתאריך  6-41אישור פרוטוקול. 

 48.88.41 -אישרור משאל טלפוני מתאריך ה. 

 .אישור עקרוני לביצוע משאל טלפוני 
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  אישור המועצה להצטרפות לאיגוד ערים לאיכות הסביבה ובחירת נציג באיגוד
 ערים.

 . אישור שכר מ"מ גזבר מר גיל סער 

 .עידכון פתיחת שנת הלימודים 

 מנכ"ל , גזבר, יועמ"ש. -אישור ועדת השקעות כספי המועצה 

 רלי קרייר .הגב' שי -מינוי עוזרת אישית לראש המועצה 

 .עידכון ראש המועצה 

 .שונות 

 פרוטוקול

, על סדר היום מספר דברים, לפני 41/8אני מתכבד לפתוח את ישיבת מועצה  :תיצחק קש

שאני אתחיל אני מבקש להזיז את האישור של המועצה להצטרפות לאיגוד 

ערים לאיכות הסביבה, מבחינת נציג באיגוד ערים להעביר את זה לאחרון 

חרון לפני עדכון ראש המועצה, אם אין התנגדות אני אעביר את זה, לנושא א

 41/8בסדר מאושר אני מעביר את זה לסוף. דבר ראשון לאשר את פרוטוקול 

 אישור פרוטוקול, מאושר פה אחד. 8141/8/מתאריך 

יש לי הסתייגות בפרוטוקול יש מספר פגמים, אני אתייעץ איתך באופן אישי,  רמי אלבז:

אבל דבר מאוד, מאוד עיקרי ובסיסי זה ועדת ביקורת, יש שם אין  אם תרצה,

למעשה ועדת ביקורת. אין ועדת ביקורת כולם ועדת הנהלת חוץ ממני אין 

 ועדת ביקורת.

 למה אין ועדת ביקורת? אתה בועדת ביקורת. :צדוק יגאל

 כן אבל צריך שלושה לועדת ביקורת. רמי אלבז:

 מספיק אחד. ,לא  :צדוק יגאל

 אני חושב שיש פה את היועץ המשפטי. מי אלבז:ר

 אנחנו בחרנו ועדת ביקורת. אילן פורת:

אבל לפי הפרוטוקול הקודם שאני לא הייתי בו אני לא בטוח אלא אם כן יש  רמי אלבז:

 מבקר למועצה.
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 יש מבקר למועצה.  אילן פורת:

 יש מבקר למועצה? רמי אלבז:

 חנו יוצאים למכרז.בוודאי יש נחיצות משרה אנ אילן פורת:

 זה דבר שצריך לבדוק אותו. רמי אלבז:

 אפשר לבדוק. אילן פורת:

 המועצות המקומיות יש שלב שיהיו, אני חושב שצריך לפי מה שאני מבין בצו רמי אלבז:

פשר ועדה תבין ולכן ניתן ולאולא יכולים לכהן בוועדת ביקורת מי שיושב ב :צדוק יגאל

אני טועה כדי שאני לא אטעה אותך יכול  שמאויבדוק אותי היועץ המשפטי 

 להיות חבר אחד, חבר ועדת ביקורת.

 ולבדוק איתך אתה יכול לבדוק במהלך הישיבה.אז אני יכול לשבת  רמי אלבז:

 לא רוצה עכשיו אני יבדוק מה זה דחוף? אילן פורת:

מס' יבדק יש עוד משהו? בסדר גמור אז הפרוטוקול הקודם יבסדר הנושא  יצחק קשת:

 מאושר.  41/8

 בדק אני נגד האישור הזה בסדר.יעד שזה י רמי אלבז:

בסדר. רמי מתנגד לאישור הפרוטוקול הקודם. כל השאר אני אגיד את  יצחק קשת:

השמות מאשרים: שלמה קליין, אדוארד שפירו, לריסה משייב, נאוה לב רן, 

 יצחק קשת ראש המועצה מאשרים את הפרוטוקול הקודם, מסתייג או

 מתנגד רמי אלבז. נמנע.

 מסתייג, הוא צודק. אילן פורת:

 מסתייג אני לא מאשר את זה בסדר אפשר להגיד מסתייג. רמי אלבז:

נעשה משאל טלפוני בין חברי המועצה,  8914אישור משאל טלפוני מתאריך  יצחק קשת:

המשאל אושר ואנחנו מאשררים אותו פעם נוספת במועצה. דבר נוסף בהקשר 

ל המשאל הטלפוני אנחנו רוצים לעשות משהו שיהיה מקובל שזה לנושא ש

יהיה מה שנקרא שיהיה למעשה ביצוע על ידי משאל טלפוני, זה הנושא הבא 

שלמה קליין, צריך קודם כל לבדוק שזה יהיה מאושר במליאה אז אנחנו 

רוצים שזה יהיה מאושר בצורה עקרונית, עכשיו ברוך השם העסק מתקדם 

וד ואנחנו לא רוצים לתקוע את פעילות המועצה ויש לפעמים והולך מהר מא
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דברים דחופים, וחשוב שאנחנו נרוץ איתם לכן אנחנו רוצים כמו שעשינו עד 

עכשיו למעשה אבל אנחנו רוצים שיהיה אישור עקרוני של המועצה לבצע 

 אישור משאל טלפוני. בסדר? זה מאושר פה אחד.

 לעשות את זה כדבר שבשגרה. למקרים דחופים בלבד לא אילן פורת:

 אוקיי בסדר גמור. יצחק קשת:

 שיאושררו לאחר מכן בישיבת המועצה שלאחר מכן. :צדוק יגאל

לסוף. אישור שכר ממלא מקום בסדר למעשה על זה דילגנו כי השארנו אותו  יצחק קשת:

 . הגזבר יוצא.גזבר ..

 )גיל סער יצא(

צע אותו את הנושא של לאשר את השכר של לי שצריך לבאזה עוד עניין פורמ יצחק קשת:

 הגזבר.

 אפשר לראות על מה מדובר. רמי אלבז:

בעיקרון אני לא יודע אתה רוצה לשאול אותו? זה אישור של שכר של גזבר  יצחק קשת:

לפי הנחיות משרד הפנים. זאת אומרת פעם אני יודע שהיה בזה עוד מקום 

רגולציה הוא מאוד, מאוד לשינויים כאלה ואחרים אבל היום הנושא של ה

חזק בנושא של מינוי משרד הפנים והכל מוגדר מראש, מה בדיוק הפרטים 

 אתה יודע להגיד?

אישרנו בזמנו חצי משרה, וכעת יש נחיצות משרה למשרה מלאה, מאחר וגיל  :צדוק יגאל

 הוא ממלא מקום גזבר בינתיים אז לכן אנחנו מבקשים לאשר לו.

 וז.אח 99/כלומר  רמי אלבז:

 אחוז על פי הנחיות משרד הפנים לאחר שנעבור. 99/על   :צדוק יגאל

 זה לא הנחיות משרד הפנים. רמי אלבז:

 אני אומר לאשר לו על פי הנחיות משרד הפנים. :צדוק יגאל

משרה, אישור נחיצות משרה אני אסביר מה שהגיע עכשיו זה אישור נחיצות  :אורן דני

ם ברגע שהגזבר הושהה ממנים ממלא מקו אחוז, זאת אומרת 99/ –לגזבר ב

אחוז הוא לצורך המכרז לא לצורך  99/ –עד שיוצאים למכרז, האישור של ה

 הביצוע הקיים אלא אם.
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 אתה לא יוצא למכרז. אילן פורת:

אחוז לממלא  99/אלא אם, אלא אם מר מוני מעתוק יאשר בצורה מפורשת  :אורן דני

 אחוז. 99/הוא לא מקום הנוכחי, כרגע האישור המפורש, 

מר לי, ביקשנו את הנושא להגדיל טוב אז אני אגיד לכם מה בדקתי ומה שנא יצחק קשת:

 09אחוז גם לפני שהוא היה  99/אחוז כי בפועל הוא ממלא באמת  99/ –ל

אחוז במועצה, שאלתי מה אפשר לעשות בעניין הזה,  99/אחוז הוא היה פה 

מטית הוא ולנחיצות משרה אוטאמרו לי כזה דבר ברגע שיגיע האישור 

 אחוז. 99/ –כמאושר 

 מה זה אמרו, לא אמרו בעל פה. רמי אלבז:

 סגן מנהל המחוז אתם רוצים לשאול אותו זה מה שהוא אומר. אפאיז חנ יצחק קשת:

אני אומר לכם בתור החשב המלווה שאני אוכל לאשר לו כל שכר, כל שכר  :אורן דני

אחוז גם את זה אני  899תוק יאשר לו שמוני מעתוק יאשר. אם מוני מע

 מאשר.

אנחנו מבקשים לאשר עקרונית ואנחנו נביא את האישור המדויק בכפוף למה  :צדוק יגאל

 שמשרד הפנים יאשר לנו לגזבר.

אבל אתם מאשרים עקרונית משהו שעכשיו אי אפשר לשלם אותו, זה אישור  :אורן דני

 עקרוני.

שיהיה האישור המדויק כמו שאתה מבקש אדוני  לא נשלם אותו כרגע עד :צדוק יגאל

 החשב.

 למיטב הבנתי אתם לא יוצאים למכרז כי יש לכם גזבר בהשהיה. אילן פורת:

 אנחנו נפעל על פי הנחיות משרד הפנים בדיוק. :צדוק יגאל

 בסדר, נעלה את זה להצבעה. יצחק קשת:

 אני רוצה לחשוב על הדבר הזה, כרגע נמנע. רמי אלבז:

אוקיי מאשרים את הנושא הזה, מאשר שלמה קליין, אדוארד שפירו, לריסה  שת:יצחק ק

עדכון פתיחת שנת משייב, נאוה לב רן, ויצחק קשת, נמנע רמי אלבז. 

הלימודים כל העדכונים אני עושה בסוף בסדר ברשותכם. אישור ועדת 

 השקעות כספים של המועצה.
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 )גיל סער נכנס(

רים לנושא הבא, אישור ועדת השקעות כספים של טוב בסדר אנחנו עוב יצחק קשת:

כספי פיתוח אנחנו בכספים האלה … המועצה, למועצה יש כספים של 

שומרים אותם ולא רוצים להשתמש בהם כרגע עד שנחליט מתי הזמן הנכון 

מש בהם, בינתיים חבל שהכסף הזה יאבד מערכו, היום הריבית היא תלהש

של הכסף יורד ולכן אנחנו רוצים  אפסית, וכל יום שעובר למעשה הערך

להשקיע את הכסף בבתי השקעות. לצורך העניין אנחנו צריכים בשביל זה 

להקים ועדת השקעות שתהיה מורכבת מהמנכ"ל, גזבר והיועץ המשפטי, 

שהם יחליטו איפה להשקיע את הכסף של המועצה, באיזה בתי השקעות, 

 באיזה מקום.

 ?מהדירקטוריוןשהו לא צריך שיהיה פה מי  רמי אלבז:

 מחברי מועצה? לפי הבחירה לא יודע. יצחק קשת:

 זה סוג של ועדה מקצועית. גיל סער:

 צריך פה בקרה. רמי אלבז:

 בקרה על מה? :צדוק יגאל

 על השקעה אנחנו משקיעים פה כספים המועצה משקיעים אותה בכמה. רמי אלבז:

 חושב שבכוונה לא, ה מקצועית, אניאני חושב שהועדה היא ועד :אורן דני

 היא מקצועית לגמרי? רמי אלבז:

 כן. :אורן דני

 מנכ"ל. ראז אולי בהחלטה לכתוב שמומלץ לעבוד, שההחלטות הן לפי חוז :זיצר יעקב

 ברור שזה לפי חוזר מנכ"ל שום דבר לא ספקולטיבי. :צדוק יגאל

לציין את  לא בחוזר מנכ"ל יש מגדרים. תרשום בהתאם לחוזר מנכ"ל. רק :זיצר יעקב

 הנקודה שועדת ההשקעות תפעל בהתאם לחוזר מנכ"ל זה הכל.

מי שלא יודע לפני שפעלו עם חוזר מנכ"ל מועצה מקומית מיתר הפסידה  :אורן דני

מיליון שקל בהשקעות ספקולטיביות בבורסה, ואז יצא חוזר מנכ"ל מאוד 

 מפורט שמצמצם מאוד את האפשרויות בחירה שלנו.

 אפיקים סולידיים.כרגע ה יצחק קשת:
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 מאוד סולידיים. :אורן דני

, היום בסולידי אפשר להפסיד יודעים שהיום בסולידי אפשר לצפותאתם  :זיצר יעקב

יותר. צריך לציין, רק צריך לציין את הנקודה שזה יהיה בהתאם לחוזר 

 מנכ"ל.

כספי בסדר גמור מצוין. טוב אני מעלה את זה להצבעה אישור ועדת השקעות  יצחק קשת:

ועדה המנכ"ל, הגזבר, היועץ המשפטי, בהתאם לחוזר והמועצה, חברים ב

 המנכ"ל מה שהחוזר מנכ"ל יעשה ככה הועדה תפעל בסדר?

 באיזה סכום מדובר? :שפירו אדוארד

 כמה יש לנו כרגע? יצחק קשת:

יש כספים שהם בעיקרם כספים צבועים שהתקבלו ממשרדי הממשלה, או  גיל סער:

 , את הכספים האלה אנחנו נשקיע בהתאם לחוזר מנכ"ל. מגורמים שונים

 הוא שאל כמה. אילן פורת:

 הל חלף היטל השבחה. מינכסף שהתקבל מה גיל סער:

 מיליון. 89 אילן פורת:

מיליון שקל שמיועדים לפרויקטים  3מיליון שקל, יש שם  4/ –קצת פחות כ גיל סער:

 ומשהו. 4/ה ועוד משהו ישכבר אישרו. קומה שני

אני מעלה את זה להצבעה הצעת הועדה מאושר פה אחד. מינוי עוזרת אישית  יצחק קשת:

 .ירלי קריירלראש המועצה הגברת ש

 יצאה( )שירלי קרייר

משרד הפנים אישר למועצה למנות נחיצות משרה לעוזרת ראש מועצה,  יצחק קשת:

יטב ההגדרות של העוזר מפורטות בתוך נחיצות משרה זה דבר שהוא מוגדר ה

 במשרד הפנים בדיוק מה ההגדרות של התפקיד, ומה הוא צריך לעשות.

 והשכר הוא בהתאם למה שאושר בתקציב? רמי אלבז:

 השכר הוא בהתאם למה שאושר בתקציב על פי ההנחיות של משרד הפנים. גיל סער:

 מה ההנחיות? רמי אלבז:

 הנחיות למה? גיל סער:

ירוג דרגה או לפי אחוזי משרה בכירים מה לשכר של העוזר יש או לפי ד רמי אלבז:
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 אישרו פה.

 אחוזי משרה בכירים. גיל סער:

 כמה אחוז? רמי אלבז:

 אפשר לראות. גיל סער:

 אני לא ראיתי אף נייר אז אני רוצה לדעת. רמי אלבז:

 אתה לא תאשר אם לא תראה. אילן פורת:

 אין בעיה כל מה שמאושר אני יאשר, אני לא. רמי אלבז:

 אוקיי מה שאישר משרד הפנים זה מה שהיא תקבל. :צדוק יגאל

אנחנו נאשר זה חברים פה מה שיאשר משרד הפנים כאילו זה תחושה כזאת,  רמי אלבז:

אולי לפקוח קצת עיניים שנראה מסמך ועל זה נדון. אנחנו יכולים לאשר 

ב אני יכול לאשר את אקל קנטריהכל, אני יכול לאשר לצורך העניין בניה של 

 ה.ז

חברים אנחנו לא מניחים על שולחן המועצה דברים שקשורים גופו של אדם  :צדוק יגאל

וזה מה שאנחנו עושים כרגע, לא תאושר שם אגורה שחוקה אחת מעבר למה 

 מאושר על פי חוקים.

 אתה רוצה שאני יאשר משהו ספקולטיבי? רמי אלבז:

 ם על נחיצות משרה.לא זה לא ספקולטיבי זה מה שאישר משרד הפני :צדוק יגאל

 שור נחיצות המשרה מאשר את המשרה.האי :אורן דני

 אני שואלת מה הוא רוצה אני יביא לו. :רוזנטל מרים

 יש אישור נחיצות משרה. :אורן דני

 תביאי לו. יצחק קשת:

לא הבנתי אתה אומר שבמסמך של משרד הפנים לא  זה לכל החברים צריך. רמי אלבז:

 כתבו.

 09אחוז משרה,  99/את היקף המשרה,  ים של משרד הפנים מאשריםהמסמכ :אורן דני

אחוז, אבל הם צריכים לאשר במקביל איזה שכר לשלם, או  49אחוז משרה, 

משכר בכירים או לפי דרוג דרגה. עכשיו אם זה משכר בכירים כמה אחוזים 

 משכר בכירים ולפי איזה שלב, יש מדרגות, זאת אומרת המסמך.
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 ה הדרגה, לפי מדרגות שלנו.לפי מ יצחק קשת:

 בסדר אני אומר המסמך הזה חסר, המסמך הזה חסר. :אורן דני

 המסמך הזה זה חלק מההנחיות של משרד הפנים. גיל סער:

אחוז משרה בהתאם למה שאנחנו ביקשנו בנחיצות  99/משרד הפנים אישר  :אורן דני

 ל.והמשרה זה הכ

 רגה או?אז הוא שואל מה קיבלת דירוג ד אילן פורת:

 אמרתי בכירים. :אורן דני

 באיזה חלק בבכירים? אילן פורת:

 אחוז משרה. 99/ :צדוק יגאל

 כן אבל זה הולך דירוג בכירים. אילן פורת:

 אחוז משרה ויש את השכר. 99/יש  :אורן דני

 אחוז. 49אחוז,  80אחוז,  40את השכר צריך דירוג בכירים  אילן פורת:

אישר את המשרה, המשרה בסדר צריך לסדר, כמו שצריך  אין בעיה המשרד :אורן דני

 לסדר את שלך.

 נכון, לכן אנחנו מאשרים את התפקיד שלה ועל פי הנחיות משרד הפנים. :צדוק יגאל

 אחוז משרה? כמה זה מדובר? 99/כמה זה  לריסה משייב:

 כמה שעות? :צדוק יגאל

 לא, גם וגם. לריסה משייב:

מנכ"ל שממנו לוקחים, שממנו לוקחים. אני אגיד רק את היום מוגדר שכר  :צדוק יגאל

אלף שקל, זה הסדר  /8האמת שממנו לוקחים וגוזרים ממנו סדר גודל של 

 גודל.

 אחוז. 89, 09אחוז,  40אם היינו דורשים  אילן פורת:

זה עשר  8חלקי  /8אחוז שכר מנכ"ל אז  09לצורך הדיון אם אנחנו אומרים  :צדוק יגאל

 .וחצי אלף שקל

 ברוטו. יצחק קשת:

ברוטו, זה הסדרי גודל שבהם אנחנו מדברים, זה מה שמאושר היום למועצת  :צדוק יגאל

 העיר.
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 אחוז? 09מאושר כרגע  שלמה קליין:

 אלף שקל. /8לא מאושר שכר מנכ"ל. מאושר שכר מנכ"ל סדר גודל של  :צדוק יגאל

 והשכר של עוזר ראש המועצה? לריסה משייב:

 וז מתוך זה בשכר בכירים.אח :צדוק יגאל

אני רוצה להסביר לכם משהו כללי בתוך כל הנושא. יש שני סוגי העסקה, יש  :זיצר יעקב

העסקה לפי מה שנקרא מנכ"ל ויש דירוג דרגה. קבעו מנכ"ל לכל ישוב קבעו 

את הדרגה שלו שבדרך כלל היא פונקציה של תושבים, ואז אומרים אם 

 99/אחד שמקבל אחוז מהמנכ"ל מקבל שקל לחודש כל  99/המנכ"ל הוא 

אחוז, וגם  80אחוז,  89שקל כפול אותו אחוז, יכול להיות שהמזכירה תקבל 

 99/ –אה עתידית אבל תמיד המנכ"ל הוא הקבעו את האפשרויות של העל

 אחוז, אי אפשר לעבור את המנכ"ל.

 אי אפשר גם להשתוות למנכ"ל. :אורן דני

נכ"ל למעט הישנים, הדור א' יכול להגיע גם למנכ"ל. ואי אפשר להגיע למ :זיצר יעקב

שיעור המשרה הוא גם פונקציה של האישור. מה שאני מבין שאישרו פה עוזר 

אחוז. נקודה.  99/לראש הרשות בלי להיכנס כרגע לשם, בשיעור משרה של 

פרק א', פרק ב' מה יהיה שכרו של המנכ"ל, לפי איזה דרגה, מה יהיה שכרו 

פי הדרגה הרלוונטית יאשר משרד הפנים. אם המנכ"ל יקבל של המנכ"ל ל

 שקל אז היא תקבל אחוז כפול המנכ"ל. 99/

 ?איזה אחוז יש לו אילן פורת:

 אם נלך לפי אחוז זה אומר שכרגע הוא לא יודע יקבלו את האישור. :זיצר יעקב

 חברים אנחנו מאשרים במועצה את המינוי שלה לעוזרת ראש המועצה. :צדוק יגאל

 אחוז משרה. זה הכל. 99/ –ב :זיצר יעקב

זה מה שאנחנו מאשרים פה זה מה שהחוק מבקש מאיתנו, אנחנו לא  :צדוק יגאל

 מבקשים מעבר לזה כלום.

אגב זה משרת אמון רגע לכן היא אמורה להיות חתומה על תקופה מסוימת  אילן פורת:

יך להיות שנים מתחלף ראש מועצה, אז לכן צר 0כי אם מחר מתחלף אחרי 

 חוזה, הרעיון במשרות אמון שהם חוזים מיוחדים.
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 חתם איתה.יזה גם בא לידי ביטוי בהסכם שבסופו של יום י גיל סער:

לית היום זה לאשר את אבקיצור מה שאתם צריכים לאשר מבחינה פורמ :זיצר יעקב

אחוז נקודה.  99/הגברת שירלי קרייר לעוזרת לראש המועצה בשיעור משרה 

רק עוזר  ליאל, בצד הפורמוסף שכרה יקבע על ידי משרד הפנים זה הכסעיף נו

 ,-אני לא נכנס לקטעים ה

 מה אתה מציע שבינתיים ישולם לה היא עובדת מה ישולם לה כרגע? :אורן דני

מה שאני מציע כרגע לשלם לה מקדמה ולהחתים אותה על מסמך ולהגיד לה  :זיצר יעקב

משכר מנכ"ל והיא חותמת שזה יהיה אחוז  39כרגע קיבלת מקדמה נגיד 

היא תקבל  30אם מחר יתברר  רטרואקטיבית, האישור יהיה רטרואקטיבית

 .0עוד 

אחוז משרה אישרו לו דירוג דרגה,  99/אני אישרתי עכשיו עוזר מנכ"ל בגיסר  :אורן דני

 אז למה אתם, מאיפה אתה יודע שלא יאשרו דירוג דרגה?

לא חשוב מה יאשרו אבל דני, היא יכולה לקבל משכורת היא תחתום שזאת  :זיצר יעקב

 מקדמה.

 מפרעה. :צדוק יגאל

לא, לא מפרעה כספית אני לא רוצה להיות ביטוח לאומי, היא מקבלת  :זיצר יעקב

תשיב  89/שקל קיבלה  99/מקדמה על חשבון שכר, מחר מתברר שהגיעה לה 

 .89ל עוד תקב 49, בחודש לאחר מכן, קיבלה 89

 מר זיצר נראה לנו מאוד מה שאתה מציע. :אורן דני

אני לא אוהב מפרעות מחר היא תיפול ביטוח לאומי יבוא אליי בטענות, אני  :זיצר יעקב

מעסיק אותה כשכירה וכרגע תקבעו כל מה שתקבעו אבל היא תחתום 

 כמקדמה.

 נקבע בהתאם להנחיות של משרד הפנים. גיל סער:

ל על כולם יש למישהו שאלות? אני מעלה את זה להצבעה. אושר מקוב יצחק קשת:

מצביעים בעד שלמה קליין, אדוארד שפירו, לריסה משייב, נאוה לב רן, 

 ויצחק קשת, ובעד רמי פה אחד. מאושר פה אחד.

 רלי קרייר נכנסה(.י)ש
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מזל טוב. עוזרת רשמית מודה לכל חברי המליאה שאישרו אותה. נושא הבא  יצחק קשת:

רת נציג באיגוד יישור המועצה להצטרפות איגוד ערים לאיכות הסביבה ובחא

תה מחוברת לאיגוד ערים, יערים. אנחנו מהפיצול של, פעם קציר חריש הי

משום מה בפיצול ניתקו את חריש מאיגוד ערים של איכות הסביבה. בגלל 

 הנושא שאנחנו צריכים את זה פה בצורה קריטית ביותר בגלל כל הנושא של

הבניה, ואנחנו סובלים פה מאוד, ביקשנו להצטרף לאיחוד היה על זה כמה 

ף סוף הצלחנו להתגבר על כל העיכובים האלה אבל מה ,עיכובים אבל סו

לית קודם כל לאשר את זה במליאה אשאנחנו צריכים לעשות זה פורמ

שאנחנו מאשרים להצטרף לאיגוד ערים לאיכות הסביבה, אנחנו נצטרך 

בכל הנושאים של איכות הסביבה, ואנחנו צריכים למנות נציג אותם מאוד 

לאיגוד ערים. אני רוצה לאשר שהמועצה תצטרף לאיגוד ערים ולמנות נציג 

לצורך העניין מי שיחליף אותי בדרך כלל זה ראש הרשות או במקרים שיש 

הרבה פגישות וכדומה חלק מהתפקיד של העוזר זה להיות נוכח בפגישות 

אמור להגיע והוא יכול להחליף אותו, אז למנות את הגברת שראש הרשות 

שירלי קרייר שהיא תהיה הנציגה באיכות, באיגוד ערים לאיכות הסביבה. 

 זהו עוד שאלות.

 היא תהיה ממלאת מקום. :זיצר יעקב

אני יעלה את זה להצבעה לגבי הנושא הזה, בסדר מאושר פה אחד. עדכונים.  יצחק קשת:

 נו השנה.טוב בשעה טובה פתח

אתה רוצה את מינוי גזבר למנהל הארנונה כדי שנוכל להוציא צווים לקבל  :דצוק יגאל

 כסף.

 ת.עשינו את זה בפעם קודמ דובר:

עשינו בנושא גביה עכשיו אנחנו צריכים בנושא ארנונה, היינו בטוחים   :צדוק יגאל

 שהגביה והארנונה זה אותו דבר אבל לא.

 יש מנהל ארנונה.יש מנהל גביה ו :זיצר יעקב

ל עם ונכון אז מאחר ואנחנו עדיין מצומצמים אז גיל בחור חזק יעשה את הכ :צדוק יגאל

 המועצה. הגביה משתפרת אני יכול לעדכן אותך.



 ב.ש.ג                                   94380
       

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול –"חבר" 

13 

 הוא שואל למה צריך גם גביה בארנונה הגביה היחידה זה ארנונה. :קליין שלמה

 ים.יש עוד כל מיני דברים שאנחנו עכשיו מכניס :צדוק יגאל

 למשל?: שפירו אדוארד

למשל אנחנו מטפלים עכשיו דרך מגע"ר לקבל אגרות שלטים על כל השלטים  :צדוק יגאל

 שמסתובבים פה ואנחנו רוצים לקחת קצת כסף לטובת העניין.

 אבל זה היו שלטים תקינים כל מיני זוטרים.: שפירו אדוארד

נטפל בתקינות, מאחר זה בכלל לא משנה קודם כל שישלמו אחרי זה  :צדוק יגאל

והתשלום, תפסת אותו פעם אחת זה תשלום שנתי אז קודם שישלמו ואחר 

 כך אנחנו נבדוק את כל הדברים האחרים.

 רגע מאיפה תיקח מתושבים? :שפירו אדוארד

 מהקבלנים, מהקבלנים מהתושבים. :צדוק יגאל

ר אותו מה זה משנה תנאי גביה כבר אישרת אותו עכשיו אתה רק מאש :אורן דני

 כמנהל ארנונה.

 הוא רוצה להבין, הוא רוצה להבין. :צדוק יגאל

 אני רציתי להבין מאיפה יגזרו את הכסף.: שפירו אדוארד

 את הכסף אנחנו נשתדל להביא ממקורות שהם לא התושבים. :צדוק יגאל

 בזמנו אז בקציר עשו להם את השילוט ולקחו מהאנשים כסף. :שפירו אדוארד

 י מה אם אתה שם בבית למשל שלט.תלו :צדוק יגאל

 בתים. :שפירו אדוארד

 אה זה משהו אחר זה לא פה. אילן פורת:

 אה מספרי בית? :צדוק יגאל

 אה שיהיה תקין קודם כל ואז לקחו את הכסף. :שפירו אדוארד

לא אנחנו משתדלים על חשבון הקבלנים שבונים. את השלטים שאנחנו  :צדוק יגאל

ה חריש החדשה או כל מיני כאלה דברים זה כסף רואים ברחובות כאן יבנ

 טוב שישלמו אותו בבקשה.

 נכון זה פרסומת. :שפירו אדוארד

נכון ולכן אנחנו מבקשים לדוגמא לטובת זה לאשר את גזבר המועצה למנהל  :צדוק יגאל
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 הארנונה אם אין לכם התנגדות.

ום ואז אני מעלה את קודם אני מעלה, אני יכול להכניס את הנושא לסדר הי יצחק קשת:

זה להצבעה, אני מעלה להצבעה להכניס את זה לסדר היום, את הנושא הזה, 

 את הנושא של מינוי מנהל הארנונה אני מעלה את זה כדי שנוכל להצביע.

 אנחנו מצביעים על הגזבר? :שפירו אדוארד

 להכניס את הסעיף לסדר היום. יצחק קשת:

 לא ברור. :שפירו אדוארד

 אם אין התנגדות ואחר כך גם על זה. אילן פורת:

אז נצביע פעמיים בסדר, אני מעלה להצבעה שאני מכניס את הסעיף הזה  יצחק קשת:

לסדר היום בסדר, מאושר פה אחד בסדר גמור יופי. אנחנו נצביע על הסעיף 

הזה שאנחנו ממנים את הגזבר ממלא מקום גזבר של המועצה. למנות ממלא 

גם מנהל הארנונה, מעלה את זה סער שיהיה מקום גזבר המועצה גיל 

 להצבעה. 

 בינתיים. 399משלמים  399לא יהיו יותר מידי תוצאות  רמי אלבז:

אתם תשלמו כן קופת העירייה, קופת המועצה תכנס יותר שנוכל לעשות בזה  :צדוק יגאל

 עוד כמה דברים. 

 ...שנתי. רמי אלבז:

 מיני דברים.בוודאי כמו לדוגמא יש עוד כל  :צדוק יגאל

 מה לגבי ארנונה של אותם משרדי מכירות? רמי אלבז:

 זה ארנונה מנהל הארנונה, גם את זה אנחנו צריכים אחר כך. :צדוק יגאל

 רם אני ישלם בבית שלי על סככה תעשו מסיבה. רמי אלבז:

 חברה אנחנו רוצים לאשר עכשיו מנהל הארנונה אפשר להביא את זה בקשה. :צדוק יגאל

 שאלות לריסה. שת:יצחק ק

 כן לבטל את הארנונה על הסככה. :משייב לריסה

אחרי שאתה לוקח ממשרדי מכירות והשילוט אפשר להתקדם. זה צו ארנונה  רמי אלבז:

 עלות לשולחן המועצה, וזה מסמך,שיכול ל

אנחנו אמורים להיפגש בפגישה בנינו אני אשמח להסביר לך בואו נגמור את  :צדוק יגאל
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 צה כי פתחנו אותה כבר לאלף ואחד דברים אחרים.ישיבת המוע

טוב בואו נעלה את הסעיף הזה קודם כל למנות את ממלא מקום הגזבר  יצחק קשת:

 למנהל הארנונה יש למישהו שאלות?

 ות צריך להקפיד על הפרגולות של,השאל :שפירו אדוארד

ה אחד. יש אני תיכף אדבר על זה, בואו נעלה את זה להצבעה. מאושר פ יצחק קשת:

 שהו שאלה.ילמ

אחרי ישיבת המועצה נסגור את ישיבת המועצה נדבר על הפרגולות על מה  :צדוק יגאל

 שאתם רוצים, עכשיו ישיבת המועצה לפי סדר היום שמופיע.

מקבול אני מקבל את ההצעה הזאת. לגבי עדכון שנת הלימודים ברוך השם  יצחק קשת:

ול להגיד לכם הרבה, הרבה קשיים השנה פתחנו את שנת הלימודים. אני יכ

בדרך, הרבה קשיים בדרך אבל לא האמנתי שזה יגיע אבל ברוך השם זה הגיע 

ממש בלחץ, אני יכול להגיד לכם בהירתמות מלאה של עובדי המועצה, הם 

 ,היו צריכים לעשות את הלא יאומן ולהכשיר בית ספר שלם, למעשה אבל לא

בית ספר בנים ואת כל הגני המועצה,  לא היינו עדיין את הבית ספר בנות,

קלטנו את כולם השנה לתוך המועצה, גם את גני הילדים, גם את בית ספר 

בנים, וגם את בית ספר בנות, בגלל הסיבות המובנות שלא אושר אז שלא 

אושר בית הספר הזה הסידור הזה עדיין לא מוכן לכן פיזרנו אותם בכל 

י, אבל מקווים שזה יהיה ממש המבנים של המועצה אחד נמצא על השנ

בקרוב, אבל הלא יאומן למעשה כבר נעשה להכשיר את זה בתוך המבנים 

ל והקיימים ממש פינינו למעשה חדרים באין ברירה חדרים שפעלו בהם הכ

כדי להכשיר שיהיה אפשר לשים את הילדים, הילדים זה דבר ראשון, פיזרנו 

שיהיה מקום לתלמידים  אותם בכל מקום אפשרי כולל הרב תכליתי כדי

ללמוד, ועשינו מה שנקרא הכנה ראשונית זה לא היה הכי, הכי אבל זה זמני 

זה במסגרת הזמני הדבר הכי טוב שיכולנו לעשות, עשינו את זה ברוך השם 

זה נעשה, נעשה שדרוג לכל המערכות הללו, לכל המבנים הקיימים אבל זה 

וד, את הגנים הקיימים לשפץ לא הסתיים בזה אנחנו נמשיך לעשות ולשפר ע

בהצלחה למרות שפחדנו מאוד בנושא כן נפתח עבר  סעותאותם. נושא של ה
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של הסעות, יש מיפוי ילדים ממשרד החינוך, משרד החינוך מחייב אותנו 

לעמוד במיפוי וזה רק מה שאנחנו מחויבים. אני נתתי הנחיה שכל מה שניתן 

ם. לכל אזור ואזור שמגיעה הסעה לעזור לתלמידים שלא במיפוי אז לעזור לה

ויש תלמידים שלא במיפוי לראות מה אפשר לעזור להם ולכן נתתי הוראה 

תה ישיבה ועדכנו אותי אישרו את כל הנושא יוהיא כבר תיושם. כבר היום הי

 הזה שבהלוך.

 נועם חדרה אושר? רמי אלבז:

וך יהיה מענה לכולם ל בהלואני לא יודע להיכנס לפרטים לדעתי ישבו על הכ יצחק קשת:

זה בעיה איומה אם לא  רהלכל מי שלא במיפוי גם כולל מי שלא במיפוי, בחז

היה את הנושא של המיפוי אז לא היינו, יש כל אחד נוסע אפילו טנדר אחד 

מאיתנו ממונית לטנדר דברים כאלה שזה בסדר אנחנו מעלים את כולם 

זה  רהם זה בהלוך. בחזלאותו אזור אין שום בעיה, זה גם אפשר להסתדר ע

בעיה כי כל אחד חוזר בשעה אחרת זה אומר שלכל שני ילדים צריך לארגן 

הסעה בנפרד וזה מגיע לעלויות עצומות. וזה לא שאנחנו לא יכולים לעמוד בו, 

זה דבר שצריך לבחון אותו  רהכי אכן בשלב זה יהיה בהלוך לכולם וכרגע בחז

ר לצרף להסעות הקיימות אז זה יותר לעומק , אם אפשר כמובן אם אפש

 יצורף.

 זה חובה. לריסה משייב:

אני מדבר על מה שלא חובה. מה שחובה, חובה לא דיברתי על חובה. מה  יצחק קשת:

שדיברתי עכשיו זה מעבר לזה, מה שלא חובה אנחנו ניתן אישור בהלוך 

ו לכולם גם למי שלא חובה. כולם יעלו על הסעה אחת יגיעו לפה לאזור יפזר

כל אחד מסיים בשעה אחרת זה אומר שכל אחד צריך  רהאת כולם, בחז

ילדים  8הסעות זה דבר שאנחנו לא נוכל לעמוד בזה, צריך לכל  8לארגן 

לארגן הסעה, זה דבר שאי אפשר לעשות אותו לפחות בנושא הזה אנחנו 

רוצים לשבת בצורה יותר עמוקה, מי שנוכל לצרף אותו להסעה הקיימת 

 שלא.יצורף מי 

 מי שנפגע זה אלה שצריך להסיע אותם.: שפירו אדוארד
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מי שלא במיפוי אז זה לא בידינו. אתם יודעים שגם ככה ההוצאה של  יצחק קשת:

אנחנו משלמים המון, המון, המון כסף על  תפרופורציונאליההסעות היא לא 

 הסעות.

 אבל במשרד החינוך יש תקן על זה לא? לריסה משייב:

צודקת מה שלפי התקן קיבל מה שמעבר לתקן משלמים הון תועפות כסף  את :צדוק יגאל

 כבר.

בנושא של, דיברנו על  פרופורציהיש לנו השתתפות נטו פה במועצה ללא כל  :זיצר יעקב

 זה בישיבת התקציב אם אתם זוכרים, זה היה חלק מהדיון הגדול.

נפחים את המרכיבים השאלה אם הם לא מנפחים את ההסעות כאילו לא מ :שפירו אדוארד

 של ההסעות.

בוא אני אספר לך. אנחנו ברוך השם במאמץ מרוכז אחרי כמה וכמה פגישות  יצחק קשת:

הצלחנו להוריד את העלות של ההסעות במאות אלפי שקלים, לאחר משא 

ומתן עם הזכיין ככה שזה ברוך השם חסכנו למועצה הרבה מאוד כסף שלא 

 ,ומתן עיקש אני יכול להגיד לכם וכמה משא ומתן,ומשא זה אחריז , אהיה

וכמה פגישות וזה הצליח אז ברוך השם חסכנו את זה ודי מה שנקרא הורדנו 

 אותו לקצה.

יש עוד אפשרות ששמעתי אותה היום ואפשר זה לא פעם ראשונה שזה קורה  רמי אלבז:

יש גם באזורים הנושקים לנו כאן, מועצה אזורית מנשה לעשות שיתוף 

יתו,ף פעולה שם יכול זה נגזרת של תקנים של משרד החינוך פעולה, הש

פוי הזה למשל ישיכול לאפשר לילדים בודדים מסוימים שאין להם את המ

 כמו מופע פינס הם רוצים לעשות את זה רק אם יהיה שיתוף פעולה.

שיתוף פעולה עם המועצות השונות. יפה מאוד. זה בנושא החינוך בעזרת  יצחק קשת:

נכשיר את השטח של הבית ספר החדש, בית ספר בנות, בית ספר  השם אנחנו

בנים, וגני ילדים אני מקווה שעד החגים זה כבר יהיה, הבית ספר יהיה 

 מסודר ומודגם.

 הוא מחובר לחשמל תשתיות? דובר:

 תשתיות, חשמל, יצחק קשת:
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שהיו לנו יהיה מחובר. תלמדו העיכובים שהיו לנו בשלוש חודשים האחרונים  משה כחלון:

ויכוחים גדולים גרמו לזה שלא יפתח בית ספר החדש, זה עכשיו לוקח אותנו 

מש בפתרונות שיצחק עכשיו אמר פתרונות ככה ארעיים. תחודש פנימה להש

 צריך לקבל החלטה בשביל שהמערכת תזרום אחר כך ויכוחים.

 קודם אנחנו צריכים לבדוק את זה אחר כך. לריסה משייב:

 בסדר גמור זה הערה קטנה עזבי.זה  משה כחלון:

 בעזרת השם הגנים אמורים להגיע מחר אם ירצה השם. יצחק קשת:

 .ומתוקתקל יהיה פתוח ועד החגים אני מקווה שהכ משה כחלון:

עובדי המועצה עבדו פה במרץ להכשיר את מה שקיים ועכשיו עובדים גם  יצחק קשת:

 ר.ל יהיה מסודובמרץ להכשיר את הדבר החדש כדי שהכ

שתבינו זה בית ספר ממלכתי זה עובר את כל האישורים הרשמיים, אישור  משה כחלון:

יועצי בטיחות, עד שאין אישור חתום אי אפשר לפתוח. עשינו את זה בצורה 

 הכי מסודרת שיש.

אני יעדכן אתכם בשאר הנושאים, אנחנו עובדים כמובן אני יכול להגיד לכם  יצחק קשת:

אנחנו עובדים גם על היישוב הקיים אבל עיקר עבודת שעיקר עבודת המועצה, 

המועצה זה על היישוב החדש. עובדים במרץ, כרגע עומדים על הפרק מספר 

נושאים כל נושא התאורה, וכל נושא של התשתיות, אנחנו מאוד, מאוד 

רוצים לקדם, זה הזדמנות חיינו, זה הזדמנות של חריש בגלל שזה מתחילים 

ולא בונים תלאי אל תלאי או משהו שנבנה בהדרגתיות לבנות פה עיר מאפס 

לבנות פה, למצות את הנושא של עיר חכמה, ואנחנו היינו מנסים ליצור 

התקשרות עם כמה גורמים כדי להכניס וזאת הזדמנות בכלל במדינת ישראל 

לבנות פה עיר חכמה, שזה יהיה מתקדם בכל הנושאים, בכל התחומים אם 

ה, אם זה תאורה, רמזורים, מצלמות כמובן כל זה תשתיות, אם זה בקר

הנושא של עיר ירוקה, קיימות כל הנושאים אלה אנחנו גם כן מקדמים את 

הנושא הזה ויושבים עם המתכננים של משרד השיכון ונותנים להם הוראות, 

הנחיות איך לבצע את הדברים, אם זה בעיר חכמה אנחנו מבקשים שיהיה 

ופטיים ולבנות מרכז בקרה, לבנות מערכת לרשת את כל העיר בסיבים א
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תאורה מתקדמת, לדים עם בקרה על הלדים וכד', וכד', כדי לאפשר לנו שכל 

מה שהתפתח בעתיד לשים על תשתית קיימת שזה הנושא הזה, כולל 

תקשורת לכל מבנה התחנות של האוטובוסים וחשמל, לכביש הראשי לתחנות 

נושאים מתי מגיע האוטובוס הבא יעו לודכדי שנוכל לשים שם מערכות שי

יקחו בכל תחום יוכדומה, כדי שיהיה, אני יכול להגיד לכם משתדל ש ,וכדומה

בכל נושא יהיה המילה האחרונה, מה שנקרא יהיה הבסט בכל תחום ושניקח 

את הדבר הכי טוב שיכול להיות לא מסתפק במה שאומרים, לפעמים משרד 

ביא את המומחים והיועצים הכי הפנים אומר לי כך או אחרת, מנסה לה

טובים, שיגידו תשמע בזה אי אפשר לעשות ככה, בזה אפשר לעשות אחרת 

כדי שנוכל לקבל את הכי טוב שרק יכול להיות, יכול להיות לכל העיר, כולל 

גם הנושא של הפארקים של כל הדברים האלה, שאנחנו נקבל פה עיר 

בשפה מדוגמת שכל מי שיגיע  להפליא מסודרת, איך אומריםמתוכננת היטב , 

לכאן יקבל את הדבר הטוב ביותר, את השירות הטוב ביותר ונקווה שזה גם 

שתהיה פה מערכת מאוד מיומנת מכונה  תהמוניציפאלייהיה בתוך המערכת 

 שעובדת היטב, ... קלילה ויודעת לתת מענה מהיר. 

בי , תראה זה מאוד חודשים תב"ר שאושר לג 4 –בהקשר הקיים יש למעלה מ מי אלבז:ר

 מסוכן זה שאנחנו יצאנו בנס מהדבר הזה אז הם סומכים על הנס ואושר.

 נכון, נכון. יצחק קשת:

היום מיד אחרי הישיבה ועדת מכרזים מתכנסת מאשרת את מה שמשה הכין  :צדוק יגאל

יוצאים לפעולה, אני בכוונה לא  ל כברואם זה מאושר יש קבלן יש את הכ

 ם אנחנו רוצים להפתיע אתכם.אמרתי לוחות זמני

טוב תודה רבה לכולם, לפני שאני סוגר בעזרת השם אנחנו עומדים לפני ראש  יצחק קשת:

השנה אז לא תהיה ישיבת מועצה נוספת אז אפשר לעשות הרמת כוסית. שנה 

 טובה לכולם.

אני שנה טובה לכולם ת... שנה ו... תכלה שנה וברכותיה. זהו. יש לי משפט ש :זיצר יעקב

אומר לכולם אני מאחל לכל אחד את מה שהוא רוצה ובלבד שזה טוב לו. אני 

אגיד לכם ימלא השם את כל משאלות ליבינו לטובה למה? כי לפעמים אתה 
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 מבקש משהו ובמבט לאחור מתברר שביקשת משהו לא טוב.

 

 -סוף הישיבה-


